

Title Page Guidelines

1. Mandatory vs. Optional: The English Title Page is required for all submissions. The Chinese Title Page is optional and only necessary if your paper contains Chinese content.
2. Editing the Template: Please replace all text inside the brackets (e.g., [Insert Paper Title]) with your own information. Remember to remove the brackets [] after filling in your details.

Symbol Guide & Instructions

Please refer to the following guide for author annotations:

- Superscripts (^{1, 2, 3}): Use numbers to indicate the author's affiliation (School/Institution).
- Asterisk (*): Place an asterisk after the name of the Corresponding Author (the person responsible for communication).
- Dagger (†): (Optional) Use this symbol if two or more authors contributed equally (Co-first Authors).

首頁填寫說明

1. 必填與選填： 英文首頁為所有投稿的必備項目；中文首頁則為選填（視您的論文是否包含中文內容而定）。
2. 替換括號內容： 請將模板中括號 [] 內的文字（例如：[在此填寫標題]）替換為您的實際資訊。填寫完畢後，請記得將括號刪除。

符號與填寫說明

請參閱以下說明來標註作者資訊：

- 上標數字 (^{1, 2, 3})：請使用數字標示作者所屬的學校或機構。
- 星號 (*)：請在通訊作者（負責與期刊聯繫的人）姓名後方標示星號。
- 十字號 (†)：(選填) 若有多位作者貢獻度相同（共同第一作者），請在姓名後方標示此符號。

English Title Page

[Manuscript type]

[Paper Title Here]

[Author's Name]^{1,†}, [Author's Name]^{1,2}, and [Author's Name]^{2,*} ...

¹ [Name of Department, Institution/ School, City, Country]

² [Name of Department, Institution/ School, City, Country]

...

Corresponding Author:

Name: [Name of the corresponding author]

Email: [Email Address]

ORCID: [0000-0000-0000-0000] (Optional)

Abstract

[Insert your English abstract here. It should be a single paragraph (approx. 150-250 words) summarizing the purpose, methods, main results, and conclusions.]

Index Terms: [Keyword 1]; [Keyword 2]; [Keyword 3]

Word Count: [e.g., 3,500 words]

Funding & Acknowledgements: [List any funding sources (e.g., school grants, government programs) or individuals who helped with the research but are not authors. If none, state "The authors received no specific funding for this work."]

Declarations

Conflict of Interest: The authors declare no conflict of interest. [Instruction: Keep this

sentence unchanged unless you have a commercial financial conflict. If you do, please describe it here.]

Author Contributions:

- [†] These authors contributed equally to this work. *(Delete if not applicable)*
- ^{*} Correspondence should be addressed to this author.

中文標題頁 (僅在您的論文包含中文內容，或希望提供中文對照時填寫)

[請在此填寫中文標題]

[作者姓名]^{1,†}、[作者姓名]^{1,2}、[作者姓名]^{2,*}...

¹ [學校或機構名稱，城市，國家]

² [系所或機構名稱，城市，國家]

...

通訊作者：

姓名：[通訊作者姓名]

信箱：[電子郵件地址]

摘要

[請在此填寫中文摘要 (若有的話)。摘要應簡要說明研究目的、方法、主要發現與結論。]

關鍵詞： [關鍵詞 1]；[關鍵詞 2]；[關鍵詞 3]

總字數：[例：3500 字]

致謝與資助：[請列出資助來源 (如學校計畫、政府補助) 或協助研究但非作者的人員。若無，請填寫「本研究未接受特定資助」。]

聲明

利益衝突： 作者聲明本研究無利益衝突。 [說明：請保留此句，除非有特定利

益衝突，如廠商資助。若有，請更改此句並作說明]

作者貢獻：

- [†]表示兩位作者對本論文有同等貢獻。[說明：若無，請刪除此行。]
- ^{*}表示本論文之通訊作者。